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The aim of the master's thesis research is study the importance of outsourcing 

in China's economic development and explain how outsourcing can be used as a tool 

to increase the value of investments and construction complex organizations. 

The relevance of the master's work is because China's outsourcing market is 

developing rapidly today, more and more companies are choosing to use outsourcing 

as a tool to increase profits. 

The object of study is China's outsourcing business. 

Subject of research is main trends and development characteristics of China's 

outsourcing market. 

Scientific novelty of the research: This master's thesis examines changes in the 

development of the Chinese outsourcing market over the past ten years. 

The advantages and disadvantages of the development of the Chinese 

outsourcing market are analyzed, various outsourcing strategies are formulated in 

accordance. 

With different types of outsourcing models, the development directions of the 

Chinese outsourcing market are determined in accordance with this direction. 

The area of possible practical application of work research is the subjects of 

outsourcing policies of Chinese companies. 

The master's thesis is an independent research. 
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Цель магистерского исследования – изучить значение аутсорсинга в 

экономическом развитии Китая и объяснить, как аутсорсинг можно 

использовать в качестве инструмента повышения ценности инвестиций и 

организаций строительного комплекса. 

Актуальность магистерской работы заключается в том, что рынок 

аутсорсинга Китая сегодня быстро развивается, все больше компаний 

выбирают использование аутсорсинга как инструмента увеличения прибыли. 

Объектом исследования является аутсорсинговый бизнес Китая. 

Предметом исследования являются основные тенденции и особенности 

развития рынка аутсорсинга Китая. 

Научная новизна исследования - в данной магистерской диссертации 

изучаются изменения в развитии рынка аутсорсинга Китая за последние десять 

лет. Анализируются преимущества и недостатки развития рынка аутсорсинга 

Китая, формулируются различные стратегии аутсорсинга в соответствии с 

различными типами моделей аутсорсинга, определяются направления развития 

рынка аутсорсинга Китая в соответствии с этим направлением. 

Областью возможного практического применения исследований труда 

является тематика аутсорсинговой политики китайских компаний. 

Магистерская диссертация является независимым исследованием. 
 


